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Slovenský poľovnícky zväz, Regionálna organizácia Kysúc 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Rady SPZ RgO Kysúc dňa 20.10.2016 

 

 

Prítomní  na  zasadnutí Rady SPZ RgO Kysúc:  podľa prezenčnej listy 18 členov z 23 členov, 

účasť 72%. 

Zápisnicu zapísala Ing. Erika Kriaková 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Kontrola plnenia úloh. 

3. Správa o činnosti SPZ RgO Kysúc od uplynulej Rady. 

4. Schválenie návrhov vyznamenaní SPZ a  „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“.    

5. Rôzne. 

6.  Záver.  

 

K bodu 1/ 

  Jednanie otvoril predseda RgO SPZ Ing. Riško. Skonštatoval, že je prítomných 18 z 23 

pozvaných, rada je uznášaniaschopná. Prítomných ďalej oboznámil s programom Rady, ako 

ho obdržali v pozvánke. Všetci hlasovali za takto stanovený program. 

 

K bodu 2/ 

 Kontrolu plnenia úloh vykonal tajomník organizácie Mgr. Ján Kubošek.  

 

Prijaté uznesenie č. 3 z Rady 15.4.2016 

Vypracovať vyrovnaný rozpočet v oblasti strelectva na r. 2016 podľa pripomienok. 

Rozpočet sa v priebehu kalendárneho roka vyvíja, ku koncu roka bude možné v prípade 

potreby prijať operatívne opatrenie na jeho vyrovnanie. 

 

Zasadnutie 6.7.2016 na Strelnici Zákopčie 

Úloha č. 2 zo zasadnutia konaného dňa 6.4.2016- zabezpečenie novej účtovníckej firmy SPZ 

RgO – SPLNENÁ, účtovníctvo vedie od 1.7.2016 firma EZOP spol.s.r.o. Čadca 

 

Súčasťou zasadnutia bola obhliadka strelnice a jej objektov, vzhľadom na častejšie využívanie 

strelnice pre rôzne podujatia je potreba upraviť priestory garáže /inovovať kuchynku/ v chate. 

Súhrn potrebných  prác- vydláždenie, maľovanie, zakúpenie kuchynskej linky a výbavy.  

 

Prijaté uznesenie č.1 zápisnice č. 3 zo dňa 6.7.2016: 

„Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc súhlasí s navrhovanými úpravami na chate na strelnici 

a nákupom s tým súvisiaceho materiálu“. /zariadenie a inventár zabezpečila OPK Čadca/ 
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K bodu 3/ 

Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc zasadalo od uplynulej Rady spolu 3–krát, z toho dve 

zasadnutia boli spoločné s OPK Čadca. 

 

Mgr. Kubošek oboznámil s úpravou smernice na udeľovanie vyznamenaní „ Za rozvoj 

poľovníctva na Kysuciach“ podľa prijatého uznesenia č. 1 zo dňa 21.9.2016: 

„Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc schvaľuje zmenu smernice pre udeľovanie vyznamenaní „Za 

rozvoj poľovníctva na Kysuciach“- je k dispozícii na web stránke www.spzca.sk 

 

Ďalej upozornil na zmeny smernice pre udeľovanie vyznamenaní SPZ, ako je uvedené 

vo Vestníku SPZ č.1, ktorý obdržali prítomní pred zasadnutím. 

 

K bodu 4/ 

 Jednotlivé návrhy na udelenie vyznamenaní SPZ a „Za rozvoj poľovníctva na 

Kysuciach“ predstavil predseda Ing. Riško. K návrhom prítomní nemali pripomienky a boli 

jednohlasne schválené.  

Schválené návrhy udelenie vyznamenaní SPZ tvoria prílohu č.1 tejto zápisnice a 

schválené návrhy udelenie vyznamenaní „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“ tvoria prílohu 

č.2. 

 

K bodu 5/ 

 Ing. Riško informoval o príprave podujatí na r. 2017, prítomných požiadal 

o poskytnutie informácií smerom k svojim členom a účasti na poriadaných akciách. Naša 

strelnica sa rozvíja (areál aj objekty) avšak zo strany domácich členov sa využíva v menšej 

miere.  

Z. Kubala: poďakoval Ing. Šutému za organizáciu Dňa Sv. Huberta, vyzdvihol úroveň 

podujatia a poukázal na slabšiu angažovanosť a pomoc zo strany ostatných poľovníckych 

organizácií. Streleckých súťaží sa členovia organizácií nezúčastňujú najmä z dôvodu silnej 

konkurencie skúsených strelcov.  

Ing. Šutý: poďakoval za pomoc všetkým, ktorí prispeli k zdarnému priebehu akcie, 

informoval o možnosti vypracovania projektu na cezhraničnú spoluprácu. 

Ing. Riško:  je potrebné zaoberať sa otázkou priestorov v rámci Dňa Sv. Huberta v Oščadnici. 

Je zložité nájsť kompromis vo využití parku, celý areál je kultúrna pamiatka a z dôvodu 

ochrany prírody akcie nie je možné organizovať v priestoroch parku. 

P. Kubjatko: navrhol zorganizovať Deň Sv. Huberta pri KIC v Čadci, pri galérii je aj 

nedostatok miesta pre umiestnenie stánkov, klesá účasť poľovníkov a radoví členovia sa 

zúčastňujú miestnych akcií (Omše na Petránkach, Polome, Skalitom ai.) 

L. Chreno: k organizácii akcie môžeme využiť priestory strelnice, ktorá by sa zviditeľnila 

nielen ako strelecký areál 

Z. Kubala: akcia je určená ako poľovníckej tak i nepoľovníckej verejnosti, propaguje 

poľovníctvo v pozitívnom vnímaní a šírenie osvety a ochrany prírody 

JUDr. Šamaj: prikláňa sa do budúcna k organizácii na strelnici, príp. v meste Čadca 

JUDr. Krčmárik: organizácia v meste by bola optimálna z hľadiska dispozície, možnosť 

požiadať samosprávu o prostriedky na podporu podujatia, čím by sa mohol obohatiť program. 

Dôležité je do organizácie zaangažovať viaceré poľ. organizácie a rozdeliť úlohy. 
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JUDr. Šnajnár: súhlasí s organizáciou v meste, z hľadiska parkovacích možností, 

návštevnosti, prístupu aj nepriazni počasia je tento variant vhodný 

Ing. Riško: účasť samotných poľovníkov bola nízka, v prípade organizácie v meste Čadca je 

potrebné zapojenie miestnych poľ. organizácií 

L. Kozub: tak ako sa chovateľská prehliadka organizuje každoročne na inom mieste a stretáva 

sa s pozitívnym ohlasom, Deň Sv. Huberta môže ísť podobnou cestou 

Ing. Riško a Ing. Šutý: v blízkej dobe pripravíme rokovanie s galériou za účelom dohodnutia 

podmienok, ktoré si stanovíme, v prípade nerešpektovania zvolíme variantu mesta Čadca 

M. Siekela: účasť a angažovanosť poľovníkov je celkovo nízka, vždy sú aktívni tí istí 

členovia 

M. Greňo: informoval o príprave duričských skúšok 12.-13.11.2016 v Rudinke, poďakoval za 

udelenú striebornú medailu pre PZ Tri kopce Rudina na Dni Sv. Huberta. 

Ing. Šutý: vyzdvihol potrebu poľovníckej osvety, informoval o možnosti prezentácie 

poľovníctva na Kysuciach na dňoch Sv. Huberta vo Sv. Antone v r. 2017. Prítomným dal do 

pozornosti poľovnícky ples 28.1.2017. 

Mgr. Kubošek: poprosil prítomných o informovanie členov svojich organizácií o plese ako aj 

zváženie poskytnutia cien zo strany poľovníckych organizácií do tomboly  

 

K bodu 6/ 

Predseda SPZ RgO Kysúc Ing. Riško poďakoval prítomným za účasť, konštruktívne 

pripomienky a diskusiu a ukončil jednanie. 

 

 

 

                                                                                             

 

       

              Ing. Alojz Riško 

         predseda SPZ, RgO Kysúc 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


